
Protokół nr IV/2015

z obrad IV Sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2014-2018

odbytej dnia 26 lutego 2015 roku w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie

Ad. pkt 1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Dziki  o godz. 9:00 otworzył  IV Sesję  Rady 

Gminy Godkowo kadencji 2014-2018.  Stwierdził jej prawomocność, gdyŜ na stan 14 radnych w 

sesji uczestniczyło 14 Radnych – lista obecności w załączniku  nr 1 do niniejszego protokołu.

Następnie powitał zebranych:  

- Pana Andrzeja Bondaruka – Wójta Gminy Godkowo,

- Radnych Gminy,

- Radnych Powiatowych, 

- Panią Skarbnik,

- kierowników jednostek organizacyjnych, 

- Sołtysów,

- Kierownika Posterunku Policji w Młynarach - Zbigniewa Dabkiewicza,

- oraz  pozostałych zgromadzonych,

lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał  takŜe  nowo wybranych  sołtysów –  Pana Eligiusza Korzeniowskiego z  Szymbor,  Pana 

Ryszarda  Łapkę  z  Podąg,  oraz  w  zastępstwie  za  Panią  Stefanię  Hołowatą  ze  Swędkowa  - 

Przewodniczącą Rady Sołeckiej Panią Krystynę Skalij.

 
Ad. pkt 2.  Odczytanie porządku obrad

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Odczytanie porządku obrad.

3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.

4.  Interpelacje i wnioski Radnych.

5.  Zapytania mieszkańców gminy.

6.  Podjęcie uchwały Nr IV/14/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Godkowo na lata 2015-2018.

7.  Podjęcie uchwały Nr IV/15/2015 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2015 rok.



8.  Podjęcie uchwały Nr IV/16/2015 w sprawie niewyodrębnienia funduszu sołeckiego na   2016 

rok lub w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego.

9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.

10. Informacja o działalności Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku oraz o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu w 2014 roku.

11. Informacje bieŜące kierownika placówki terenowej KRUS w Pasłęku.

12. Przyjęcie protokołu z obrad III sesji.

13. Zakończenie obrad.

Następnie poinformował, Ŝe na prośbę Kierownika Posterunku Policji w Młynarach Pana 

Zbigniewa Dabkiewicza jest propozycja przeniesienia pkt 10 do pkt 4, po czym odczytał porządek 

po zaproponowanych zmianach:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Odczytanie porządku obrad.

3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.

4. Informacja  o  działalności  Komendanta  Komisariatu  Policji  w  Pasłęku  oraz  o  stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu w 2014 roku.

5. Interpelacje i wnioski Radnych.

6.  Zapytania mieszkańców gminy.

7.  Podjęcie uchwały Nr IV/14/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Godkowo na lata 2015-2018.

8.  Podjęcie uchwały Nr IV/15/2015 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2015 rok.

9.  Podjęcie uchwały Nr IV/16/2015 w sprawie niewyodrębnienia funduszu sołeckiego na   2016 

rok lub w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego.

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

11. Informacje bieŜące kierownika placówki terenowej KRUS w Pasłęku.

12. Przyjęcie protokołu z obrad III sesji.

13. Zakończenie obrad.

Radni przyjęli jednogłośnie 14 głosami "za" zmieniony porządek obrad. 

Ad. pkt 3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie mędzysesyjnym 

Pan  Wójt  przedstawił  informację  z  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  na  podstawie 

sprawozdań  przygotowanych  przez  kierowników  referatów  Urzędu  Gminy,  stanowiących 

załączniki  nr 3 i  4 do protokołu.

Ponadto Pan Wójt poinformował, Ŝe w ubiegłym tygodniu Gmina dotknięta została brakiem 



wody w licznych miejscowościach, spowodowanym awarią i odczytał sprawozdanie K-k ZUK w tej 

sprawie - załącznik nr 5 do protokołu.

Poinformował takŜe, Ŝe Komisja Konkursowa wyłoniła Sekretarza Gminy w osobie Pani 

Izabeli Charmuszko, która rozpocznie pracę od 02.03.2015 r. 

Wspomniał równieŜ o  trwających wyborach sołtysów i rad sołeckich, które zakończą się wraz z 

końcem marca.

Ad. pkt  4.  Informacja o działalności  Komendanta Komisariatu  Policji  w Pasłęku oraz o 

stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu w 2014 roku.

Pan Zbigniew Dabkiewicz przedstawił prezentację multimedialną z wykorzystaniem danych 

zawartych w Sprawozdaniu z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku oraz o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji w Pasłęku w 2014 

roku - załącznik nr 6 do protokołu.

Ad. pkt 5.  Interpelacje i wnioski Radnych

Interpelacji i wniosków Radnych nie było.

Ad. pkt 6. Zapytania mieszkańców gminy

1. Sołtys wsi Dobry – Pani Helena Bogdańska poinformowała, Ŝe w dniu dzisiejszym o godz. 18:00 

odbędzie  się  zebranie  wiejskie,  na  które  zaprasza.  Poinformowała  takŜe  o  potrzebie  zebrania 

pobocza na drodze w stronę Dąbkowa. 

2. Sołtys Piskajn – Pani Beata Babiak poprosiła o posypanie drogi w Piskajnach i w stronę Szymbor 

oraz o naprawę mostu na drodze w stronę lasu, który co prawda był juŜ naprawiany ale w dalszym 

ciągu wymaga poprawy. 

3. Pan Jaromir Nowak mieszkaniec kolonii Skowrony zapytał co dalej będzie się działo z planami 

odnowy  miejscowości,  które  były  opracowane  w  ubiegłym  roku  dla  miejscowości  Godkowo, 

Skowrony, Ząbrowiec, Bielica i Dobry. 

4. Pani Krystyna Małodzińska – Sołtys Dąbkowa skierowała wniosek na piśmie - załącznik nr 7 do 

protokołu o pomoc Urzędu Gminy w staraniach o remont drogi powiatowej Dobry-Dąbkowo.  

5.  Pani  Renata  Biernacka  Sołtys  Bielicy  zapytała,  czy  moŜna  zdemontować  stare  przystanki 

autobusowe w Bielicy oraz poprosiła o ustawienie śmietników przy nowych przystankach.  

6.  Pan  Eugeniusz  Drózd  z  Dąbkowa  ponowił  wniosek  z  ubiegłego  roku  o  budowę  myjni 

samochodowej.  



7. Pani Srebrnik Marianna z Burdajn zgłosiła nieporządek przy przystankach w Burdajnach. 

8.  Pan Jerzy Szmit  poinformował o  potrzebie  sprzątnięcia pozostawionych przez pracowników 

rejonu dróg w rowie gałęzi oraz gliny pozostawionej na drodze.  

9.  Pani  Genowefa  Kirol  –  Sołtys  Skowron  zgłosiła  potrzebę  poprawienia  pobocza  na  drodze 

Godkowo – Skowrony, gdyŜ jest wąsko i cięŜko się minąć.  

10. Pan Bogdan Chojecki Sołtys Stojp przypomniał o oznakowaniu drogi Słobity-Stojpy. Prosił o 

przekazanie podziękowań dla powiatu braniewskiego za poprawne utrzymanie drogi nawet zimą. 

Poinformował,  Ŝe  wkrótce  będzie  doprowadzona  woda  do  świetlicy,  suszą  się  teŜ  deski  z 

wykorzystaniem przy świetlicy. 

11. Pan Zdzisław Białobrzewski dyrektor SP Godkowo zapytał, czy jest szansa na spowolnienie 

ruchu na wysokości szkoły. 

12.  Pan  Eligiusz  Korzeniowski  Sołtys  Szymbor  poprosił  o  przekazanie  dla  rejonu  dróg,  by 

wzmocniono konstrukcję lustra do ich wsi. Wnioskował takŜe o ustawienie znaku ograniczającego 

prędkość we wsi do 40 km/godz. 

13. Pan Krzysztof Błaszczyk Radny z Krykajn zapytał, czy ograniczenia do 50 km/godz. na drodze 

513 w związku z drzewami w skrajni są umieszczone tymczasowo, czy tak juŜ zostanie. 

14.  Pan  Henryk  Rutkowski  Sołtys  Olkowa  zapytał  dlaczego  nasadzono  drzewka  za  słupkami 

wyznaczającymi pas drogowy przy drodze 513. 

15.  Pan  Andrzej  Sidor  Radny Powiatowy poinformował, Ŝe  przy  udziale  gminy  moŜe  zostać 

wyremontowana  droga  Krykajny  –  Dobry oraz,  Ŝe  wie  od  Starosty,  Ŝe  Wójt  się  wstrzymał  z 

podjęciem tej decyzji, zapytał więc dlaczego. Poinformował, teŜ, Ŝe powiat nie wyremontuje dróg 

bez udziału gminy ze względu na ograniczony budŜet. Porównując - budŜet powiatu wynosi ok. 50 

ml, budŜet Pasłęka ok. 64 mln.          

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach 10:00-10:15

Ad. pkt 7.  Podjęcie uchwały Nr IV/14/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Godkowo na lata 2015-2018

Przewodniczący  Rady poinformował,  Ŝe  uchwałę  omówiono  na  wspólnym  posiedzeniu 

Komisji,  po  czym  poprosił  Wiceprzewodniczącego  o  odczytanie  projektu  uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady  odczytał  projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej  Gminy  Godkowo  na  lata  2015-2018.  Przewodniczący  Rady poddał  projekt  pod 

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 14 głosami „za” jako:

UCHWAŁA NR IV/14/2015  - stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu



W głosowaniu nad powyŜszą uchwałą udział wzięło 14 radnych.

Ad. pkt 8  Podjęcie uchwały Nr IV/15/2015 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 

2015 rok

Przewodniczący  Rady poinformował,  Ŝe  uchwałę  omówiono  na  wspólnym  posiedzeniu 

Komisji,  po  czym  poprosił  Wiceprzewodniczącego  o  odczytanie  projektu  uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo 

na  2015 rok.  Przewodniczący Rady  poddał  projekt  pod głosowanie,  w  wyniku  którego został 

przyjęty 14 głosami „za” jako:

UCHWAŁA Nr IV/15/2015  - stanowiąca załącznik nr 9 do protokołu

W  głosowaniu nad powyŜszą uchwałą udział wzięło 14 radnych.

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały Nr IV/16/2015 w sprawie niewyodrębnienia funduszu sołeckiego 

na 2016 rok lub w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego

Przewodniczący  Rady poinformował,  Ŝe  uchwałę  omówiono  na  wspólnym  posiedzeniu 

Komisji oraz, Ŝe  Radni w wyniku dyskusji zdecydowali o niewyodrębnieniu funduszu sołeckiego 

w budŜecie gminy na 2016 rok.  Następnie poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu 

uchwały w sprawie nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budŜecie gminy 

na 2016 rok. W momencie poddania projektu uchwały pod głosowanie, poproszono o dyskusję w 

tym temacie. Sołtysi  zarzucili,  Ŝe pominięto ich przy podejmowaniu decyzji odnośnie funduszu 

sołeckiego na 2016 rok.  

Głos zabrała Radna Pani Renata Korwel, która odniosła się do planowanych inwestycji - 

udział  wraz  z  powiatem  w  remoncie  drogi  Krykajny-  Dobry,  sfinansowanie  dokumentacji  na 

modernizację    hydroforni,  potem jej  modernizacja. Na sam remont drogi potrzeba 500 tys. zł, 

wydatki  na  fundusz sołecki  wynoszą  ok.  200 tys.  zł.  NaleŜy więc wybrać  co  jest  waŜniejsze. 

Ponadto jeśli  wieś będzie miała dobry pomysł to Wójt z pewnością  go poprze poza funduszem 

sołeckim. Nikt nie zabrania proponowania dobrych pomysłów i propozycji w ramach oddolnych 

inicjatyw. 

Sołtys z Kwitajn Wielkich odpowiedziała, Ŝe podejmuje się wiele róŜnych inicjatyw, jednak 

brakuje  finansów na ich realizację.

Sołtys  z  Bielicy  poinformowała,  Ŝe  środki  z  funduszu  sołeckiego  miały  finansować  zadania 

przewidziane do realizacji  w Planie Odnowy Miejscowości.  Bez własnych środków nie moŜna 

wnioskować o środki unijne. Poza tym fundusz sołecki pozwalał na poprawę wizerunku wsi. 



Sołtys ze Skowron - Pani Kirol dodała, Ŝe gmina otrzymuje 40 % zwrotu wydatkowanych 

srodków.

Do dyskusji  włączył  się  Wójt,  wyjaśniając,  Ŝe nie  wywierał  nacisków na Radnych  ale 

zasugerował im, by fundusz sołecki pozostawić  do dyspozycji  poszczególnych miejscowości na 

2016 rok. Ewentualnie podjąć inną decyzję na kolejny rok. Radni zdecydowali inaczej i być moŜe 

słusznie. Sugerowali się tym, Ŝe wydatki ponoszone w ramach funduszu sołeckiego często były 

niecelowe. Lepiej skupić się na większych inwestycjach. 

Pani Renata Korwel zwróciła się do Wójta, wyjaśniając, Ŝe Radni nie mogli podjąć innej 

decyzji,  gdyŜ  Wójt  jednocześnie  wnioskował  o  remont  drogi  Krykajny-Dobry  i  modernizację 

hydroforni w  Godkowie. BudŜet gminy jest ograniczony i naleŜało wybrać. Stwierdziła, Ŝe jeśli 

Wójt wnioskuje o wyodrębnienie funduszu na 2016 rok, to ona takŜe nakłania Radnych do zmiany 

decyzji. 

W  dalszej  części  obrad  głos  zabrała  Pani  Skarbnik,  która  przedstawiła  kwoty  ogółem 

wydatkowane  w  ramach  funduszu  sołeckiego  w  poszczególnych  latach  i  kwoty  uzyskanych 

zwrotów, podkreślając, Ŝe nigdy nie były to kwoty odpowiadające 40% wydatkowanych środków 

jak sugerowali wcześniej sołtysi. 

Sołtys  Plajn  Pani  Zadworna  stwierdziła,  Ŝe  jeśli  Wójt  obiecuje  dofinansować 

przedsięwzięcia zaproponowane przez miejscowości, w szczególności dokończyć te zaczęte poza 

funduszem sołeckim, to rzeczywiście lepiej go nie uchwalać.

Ostatecznie tego samego zdania była Sołtys Dobrego.

Głos zabrał takŜe Pan Eugeniusz Drózd, wskazując na celowość wydatków poniesionych 

przez mniejsze miejscowości - Krykajny, Dąbkowo, Łępno, Swędkowo, które odmulały zbiorniki 

p.poŜ  i  rowy  gminne.  Według  niego  są  to  pieniądze,  które  naleŜą  się  poszczególnym 

miejscowościom, nie dla ogółu gminy. 

Sołtys  Osieka  Pani  Maj  poinformowała,  Ŝe  zabrakło  konsultacji  z  sołtysami  odnośnie 

funduszu  sołeckiego  i  dyskusji  na  ten  temat.  Ona  dowiedziała  się  od  Radnego,  Ŝe  funduszu 

najprawdopodobniej nie będzie w 2016 roku. Zapowiedziała teŜ, Ŝe jeśli funduszu nie będzie jej 

wieś i tak będzie wnioskowała o dodatkowe środki.        

Następnie  głos  zabrał  Wójt  informując,  Ŝe  trudno  będzie  mu  wybrać,  którą  wieś 

dofinansować i wesprzeć.

Pan Jaromir Nowak ze Skowron dodał, Ŝe bez udziału środków z funduszu sołeckiego nie 

uda się pozyskać środków unijnych. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Pani Elwira Dzika wyjaśniła, Ŝe intencją Rady nie 

było robienie czegokolwiek wbrew mieszkańcom ale chodziło o ogólne dobro całej gminy, bo jeśli 

planuje się  modernizację  stacji  uzdatniania wód w Godkowie,  to z korzyścią  dla reszty gminy. 



Miejscowości, które obawiają się, Ŝe jeśli nie będzie funduszu sołeckiego to nie będą miały pomocy 

z Urzędu, są  w błędzie, gdyŜ  na tą  chwilę,  mimo, iŜ  funduszu nie ma to np. na remonty dróg 

gminnych juŜ wydatkowano ok. 10 tys. zł, bo jest to obowiązkiem gminy. Mieszkańcy chcieliby 

jeździć dobrymi drogami, pić  dobrej jakości wodę  i  to są  priorytety na ten czas. Jeśli  chodzi o 

zapytanie Pana Nowaka poinformowała, Ŝe fundusz sołecki nie zabezpieczy wkładu własnego przy 

aplikowaniu o środki unijne. SłuŜy temu fundusz poŜyczkowy, który był zabezpieczony w budŜecie 

w 2012 roku i nikt wówczas z tego nie skorzystał. W bieŜącym roku nie został zabezpieczony, gdyŜ 

nikt o to nie wnioskował na etapie projektowania budŜetu. Środki z Lokalnej  Grupy Działania 

Łączy Nas Kanał Elbląski zostaną uruchomione najwcześniej na początku 2016 r.

Pan Nowak wyraził swe obawy, Ŝe plan odnowy miejscowości moŜe ulec dezaktualizacji zanim 

środki z LGD zostaną uruchomione. 

Pani  Elwira  Dzika  wyjaśniła,  Ŝe plan  odnowy miejscowości  jest  dokumentem wieloletnim i  z 

pewnością nie ulegnie dezaktualizacji.        

Następnie głos zabrał Pan Sławomir Łesyk jako radny i sołtys, poprosił sołtysów aby nie 

blokować decyzji podjętej przez Radnych, która nie była łatwa ale słuszna. We wsiach zrobiono juŜ 

bardzo duŜo, świetlice są dobrze wyposaŜone. Obecna Rada chce wydatkować środki rozsądnie i z 

pewnością za rok, czy za dwa będzie to widoczne.

Sołtys  ze  Stojp  wyraził  swoje  zdanie  na temat  funduszu -  aby go  nie  wyodrębniać  w 

budŜecie na 2016 rok.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach 10:45 - 11:00   

Po  przerwie  Przewodniczący  poprosił  Wiceprzewodniczącego  o  ponowne  odczytanie 

projektu  uchwały  w  sprawie  nie  wyraŜenia  zgody  na  wyodrębnienie  funduszu  sołeckiego  w 

budŜecie gminy na 2016 rok. Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady poddał projekt pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 7 głosami „za”, przy 4 

głosach "przeciw", jako:

UCHWAŁA Nr IV/16/2015  - stanowiąca załącznik nr 10 do protokołu

W momencie głosowania nad uchwałą w sesji brało udział 14 radnych, 3 radnych wstrzymało się od 
głosowania. 



Ad. pkt 11.     Informacje bieŜące kierownika placówki terenowej KRUS w Pasłęku

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Wójt jest w trakcie spotkania z przedstawicielami 

sanepidu, dlatego poprosił o wystąpienie Kierownika Placówki Terenowej KRUS w Pasłęku - Pana 

Mariusza Ferek. 

Pan Mariusz Ferek  przedstawił zmiany ustawowe, zgodnie z którymi osoby wychowujące dziecko 

do lat 3 i są ubezpieczone w KRUS mają prawo do refundacji składki w funduszu emerytalno-

rentowym przez okres 3 lat, nie dłuŜej niŜ do ukończenia przez dziecko lat 5, w przypadku dziecka 

niepełnosprawnego przez okres 6 lat,  maksymalnie do 16 r.Ŝ. dziecka. Osoby ubezpieczone w ZUS 

takŜe mogą korzystać z tej refundacji. 

Przekazał tez zmiany odnośnie osób wykonujących umowy zlecenia np. straŜaków jednocześnie 

ubezpieczonych w KRUS. Do niedawna powodowało to wyłączanie z ubezpieczenia, jednak od 

początku tego roku takie osoby nie tracą ubezpieczenia w KRUS pod warunkiem, Ŝe ich przychód 

nie przekracza połowy minimalnego wynagrodzenia za pracę.  Jeśli  kogoś  spotkała sytuacja,  Ŝe 

został wyłączony, to do 30.06.2015 r. moŜe złoŜyć wniosek o przywrócenie do ubezpieczenia w 

KRUS.  

Ponadto zachęcał do kontaktu telefonicznego lub bezpośredniego z placówką. Numery telefonów 

do placówki to 55 248 10 56 lub 55 249 44 10-16.

Poinformował  teŜ,  Ŝe  od  stycznia  br.  usługi  pocztowe  wykonuje  dla  KRUS firma  Inpost,  co 

utrudniło  kontakt  z  rolnikami  i  powoduje  dyskomfort.  Firma  ta  jest  mało  rzetelna.  Jej 

przedstawiciele  tłumaczą, Ŝe zgodnie z zapisami ustawy pocztowej kaŜda nieruchomość powinna 

być  wyposaŜona w skrzynkę  pocztową,  a nie dostosowując się do tego moŜna zapłacić wysoką 

karę. Podał takŜe numery telefonów do Inpost Morąg 784 393 091 oraz do przedstawiciela Patryka 

Kalinowskiego 660 774 362. Zaproponował, Ŝe pracownik Inpost mógłby pozostawiać przesyłki u 

jednej osoby we wsi np. sołtysa co teŜ byłoby rozwiązaniem tej trudnej sytuacji.

Pani  Renata  Korwel  zapytała  na  jakiej  zasadzie  dokonano  wyboru  firmy do  doręczeń. 

Rolnicy mają prawo do tego, by skutecznie doręczyć im korespondencję. 

Pan Ferek odpowiedział, Ŝe w wyniku przetargu wyłoniono dostarczyciela przesyłek.

Pani Maj z Osieka poinformowała,  Ŝe w najbliŜszym czasie przedstawiciele Inpost będą 

oferowali skrzynki pocztowe w cenie maksymalnej 60 zł.

Pan Jan Buszowecki  z  Lesisk zwrócił  uwagę  na właściwe adresowanie przesyłek,  gdyŜ 

ostatnio zdarzyło się, Ŝe w adresie sąsiad miał wpisane jego nazwisko. 

Pan Ferek poinformował, Ŝe zbada te sprawę, najprawdopodobniej źle zostało to wprowadzone do 

bazy danych. 

Pani  Bogdańska  z  Dobrego  odniosła  się  jeszcze  do  pisma,  w  którym  zobowiązuje  się 



sołtysów  do  dopilnowania  wyposaŜenia  przez  poszczególnych  właścicieli  posesji  w  skrzynki 

pocztowe.

Pan Ferek wyjaśnił, Ŝe pismo zostało niewłaściwie sformułowane przez Oddział Regionalny, za co 

przepraszał.   

Pani Zadworna z Plajn zapytała, gdzie powinny być zamontowane skrzynki pocztowe.

Pan Ferek  odpowiedział,  Ŝe w ogólnodostępnej  części  nieruchomości,  jeśli  ktoś  ma psa to  na 

ogrodzeniu, jeśli nie to na drzwiach. 

Więcej pytań nie było, więc Przewodniczący Rady podziękował Kierownikowi Placówki KRUS w 

Pasłęku za przybycie.       

Ad. pkt 10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski

Wójt  przeprosił  za  chwilową  nieobecność  podczas  obrad  i  przeszedł  do  udzielania 

odpowiedzi na zapytania mieszkańców. 

Na  zapytanie  Pani  Bogdańskiej  odpowiedział,  Ŝe  sprawa  jest  w  trakcie  załatwiania. 

Miejscowi rolnicy są zainteresowani zabraniem tego pobocza w tym równieŜ Przewodniczący. 

Dla Pani Babiak Wójt odpowiedział, Ŝe drogi sukcesywnie będą remontowane. W bieŜącym 

roku będzie III etap remontu drogi Nawty-Skowrony ze środków pozyskanych z Funduszu Ochrony 

Środowiska, w następnej kolejności są przymiarki do drogi w stronę Piskajn, jednak najprędzej w 

przyszłym roku. Odnośnie mostu, to najpierw naleŜy go zobaczyć, wówczas zapadnie decyzja. 

Na wniosek Pani  Małodzińskiej odpowiedział,  Ŝe Rejon Dróg zapewne wykona doraźne 

remonty, jednak bez udziału gminy gruntownego remontu nie da się przeprowadzić.  

Na zapytania Pani Biernackiej z Bielicy i Pani Srebrnik z Burdajn Wójt odpowiedział, Ŝe 

śmietniki zostaną ustawione przy przystankach. W budŜecie zabezpieczono środki na przystanki 

autobusowe w Olkowie, Burdajnach i Swędkowie.  

Dla  Pana  Drózda  Wójt  odpowiedział,  Ŝe  Pan  Basarab  Prezes  GS  jest  zainteresowany 

budową myjni. Gmina nie jest instytucją, która moŜe zarabiać w taki sposób. 

W  związku  z  problemem  zgłoszonym  przez  Sołtysa  Miłosnej  Wójt  odpowiedział,  Ŝe 

przypomni Panu Przyborskiemu o posprzątaniu po sobie.  

Na  prośbę  Sołtysa  Stojp  Wójt  odpowiedział,  Ŝe  planowane  jest  wspólne  spotkanie  z 

powiatem braniewskim, elbląskim i Gminą Wilczęta ws. remontu drogi Osiek-Karwiny, więc będzie 

okazja do złoŜenia podziękowań dla starosty braniewskiego. 

Na zapytanie Dyrektora z SP Godkowo odpowiedzi  udzielił  Pan Dabkiewicz,  Ŝe naleŜy 

spodziewać się wzmoŜonych kontroli drogowych na tym odcinku. Z doświadczenia jednak wie, Ŝe 

w większości przepisy łamią sami mieszkańcy.  



Na prośbę sołtysa z Szymbor Wójt odpowiedział, Ŝe informacje zostaną przekazane dla Pana 

Przyborskiego. 

Na pytanie Pana Błaszczyka odpowiedzi udzielił Pan Dabkiewicz, poinformował, Ŝe znaki 

zostały zamontowane i  naleŜy ich przestrzegać.  Zapowiedział  takŜe kontrole  nieoznakowanego 

radiowozu na drodze 513.   

Na  pytanie  Sołtysa  z  Olkowa  Wójt  odpowiedział,  Ŝe  wystosowane  zostanie  pismo  do 

zarządu Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. 

Na pytanie Radnego Powiatowego -  Pana Sidora  Wójt  odpowiedział,  Ŝe dwa dni  temu 

wysłano pismo, w którym zadeklarowano współfinansowanie remontu tej drogi razem z powiatem.

Następnie głos zabrała Pani Joanna Kubiak, która przedstawiła kilka informacji:

- odnośnie V edycji konkursu "Wieś z inicjatywą" zachęcając sołectwa do wzięcia udziału

- badania wzroku w ośrodku zdrowia - 12.03.2015 w godz. 10-12

-  prośba  do  sołtysów  o  policzenie  gniazd  bocianich  w  miejscowościach  i  podanie  informacji 

zwrotnej telefonicznie

- prośba do sołtysów o informacje o potrzebie wymiany tabliczek z napisem SOŁTYS

- informacja o zbiórce odpadów wielkogabarytowych 09.03.2015 r. i elektrośmieci 10.03.2015 r. 

W dalszej  części  obrad  Kierownik  Biblioteki  Pani  Korzeniowska zaprosiła  na wystawę 

fotograficzną  Pana  Jaromira  Nowaka  pn.  "Moje  bociany"  na  27.02.2015  r.  godz.  17:00  do 

Biblioteki.

Ad. pkt 12. Przyjęcie protokołu z obrad III sesji

     Protokół z obrad III sesji został udostępniony Radnym do zapoznania się. Następnie 

Przewodniczący  Rady  poddał  protokół  pod  głosowanie,  w  wyniku  którego  został  przyjęty 

jednogłośnie 14 głosami „za”.

Ad. pkt 13.  Zakończenie obrad

Więcej wniosków oraz pytań nie było, więc Przewodniczący Rady Gminy ok. godz. 12:00 

zakończył obrady IV Sesji VII kadencji Rady Gminy Godkowo.

Podziękował wszystkim za przybycie.

Protokołowała                                                 Przewodniczący Rady Gminy 

Joanna Kubiak                                   Mariusz Dziki


